

Referent*in

Speaker



Weltkongress Gebäudegrün

World Green
Infrastructure Congress
WGIC 2023

www.bugg-congress2023.com

Kontaktdaten / Contact information

Dr. Yi-Jiung (Eugenia) Lin
Assistant Professor (2020 July Retired)
Environmental Engineering and Science,
Fooyin University
Executive Director, Taiwan Green Roof &
Green Wall Association
No.16, Ln.29, Chen-Sing 7th St.
Niao-Song District
TW – 83342 Kaohsiung City
Taiwan
+886 931885399
eugenialin399@gmail.com
<http://www.greenroof.org.tw/>



(English version below)

Kurzvita

Studies and Profession

- ✧ 1984-1988 Studium des Gartenbaus an der Nationalen Universität von Taiwan, Taipeh, Taiwan. Thema der Abschlussarbeit: Landschafts- und Gartengestaltung auf dem Friedhof.
- ✧ 1989-1992 Masterstudium der Landschaftsarchitektur an der State University of New York (SUNY), Syracuse, USA. Thema der Abschlussarbeit: Die Planung und Gestaltung des Waterfront Parks und die Entwicklung des kommerziellen Komplexes von Oil City.
- ✧ 2004-2012 PhD. Studium der Architektur an der National Cheng-Kung Universität, Tainan, Taiwan. Thema der PhD. Dissertation: Nachhaltiges extensives Gründach in Containern.
- ✧ 1992-1998 Inhaber und Designer der Firma The Lin's Landscape Architecture.
- ✧ 1988-2020 Dozentin und Assistenzprofessorin an der Fooyin Universität.
- ✧ 2017-2021 Projektleiter für die Planung und den Bau von Gründächern in Tainan und Kaohsiung City. Gewann den Preis der GESUNDEN STADT TAIWAN für Kaohsiung City mit dem Projekt: "Bau einer gesunden Stadt der fünf Sinne mit grünen Dächern für Schmetterlinge, Bienen und Regenwürmer für Kaohsiung".
- ✧ 1988 - heute Berater und Designer für verschiedene Unternehmen und den Architekten-/Landschaftsbauverband. Mitglied des Prüfungsausschusses der Regierung.

Vortragstitel

Die beeindruckenden Gründachprojekte Taiwans

Kurzbeschreibung des Vortrags

Es gibt viele Gründachprojekte in verschiedenen Orten Taiwans, die beeindruckend, einzigartig und wunderbar sind. Wir möchten diese mit Ihnen allen teilen.



Referent*in

Speaker

Short vita

Studies and Profession

- ✧ 1984-1988 Studied Horticulture at the National University of Taiwan, Taipei, Taiwan. Topic of the graduation project: The landscape and gardening of the cemetery.
- ✧ 1989-1992 Master degree of Landscape Architecture at State University of New York (SUNY), Syracuse of U.S.A. Topic of the graduation thesis project: The Planning and Design of the Waterfront Park and Commercial complex Development of Oil City.
- ✧ 2004-2012 PhD. Degree of Architecture at National Cheng-Kung University, Tainan, Taiwan. Topic of the PhD. Thesis: Sustainable Containerized Extensive Green Roof.
- ✧ 1992-1998 Owner and Designer of The Lin's Landscape Architecture company.
- ✧ 1988-2020 Lecturer and Assistant Professor of Fooyin University.
- ✧ 2017-2021 Projects manager of the Green Roofs design and construction for Tainan and Kaohsiung City. Won the Prize of HEALTHY CITY OF TAIWAN for Kaohsiung City by the project: "Build a healthy five-sense city with butterflies, bees and earthworms' green roofs for Kaohsiung".
- ✧ 1988-now Consultant and designer of different companies and Architects'/Landscaping Commercial Association. Review committee member of Government.

Lecture title

The Impressive Green Roof Projects of Taiwan

Short description of the lecture

There are many green roof projects in different places of Taiwan which are impressive, unique and wonderful. We would like to share those with you all.